

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5716275

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
AMESYS SAS	06/14/2017
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	AVANTIX
Street Address:	655, AVENUE GALILÉE BÂTIMENT HORIZON - BP 20140
City:	AIX-EN-PROVENCE
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	13794
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	14130644
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)770-7901
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	703-770-7900
Email:	maggie.barham@pillsburylaw.com
Correspondent Name:	PILLSBURY WINTHROP SHAW PITTMAN, LLP
Address Line 1:	P.O. BOX 10500
Address Line 4:	MCLEAN, VIRGINIA 22102
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	022044-0429234
NAME OF SUBMITTER:	MARGARET BARHAM
SIGNATURE:	/Margaret Barham/
DATE SIGNED:	09/12/2019
Total Attachments: 6	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-17-06-14#page1.tif	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-17-06-14#page2.tif	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-17-06-14#page3.tif	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-AVANTIX_EN#page1.tif	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-AVANTIX_EN#page2.tif	
source=Amesys-PV-changement-statutaire-AVANTIX_EN#page3.tif	

AMESYS

Société par actions simplifiée au capital de 1 372 041,16 euros
Siège social : 655, Avenue Galilée – 13794 Aix en Provence
315 067 942 RCS AIX EN PROVENCE

PROCES-VERBAL DES DECISIONS DE L'ASSOCIE UNIQUE EN DATE DU 14 JUIN 2017

L'an deux mille dix-sept, le 14 juin, à 10 heures, dans les locaux de la société Amesys, sis 655 avenue Galilée, 13794 Aix en Provence,

La société BULL, société anonyme au capital de 12 456 440,10 euros, dont le siège social est situé Rue Jean Jaurès, 78340 Les Clayes-sous-Bois, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Versailles sous le numéro 542 046 065, représentée par Madame Catherine GILMANT, dûment habilité à l'effet d'un pouvoir de M. Philippe VANNIER, Directeur Général, agissant en qualité d'associé unique et propriétaire de la totalité des 60 000 actions composant le capital social de société Amesys (la « Société »),

En présence de :

- Cyril DUJARDIN, Président de la Société ;
- Géraldine FERMAUD, responsable comptable,
- Catherine GILMANT, Juriste,
- Jérôme LORIOT, membre du Comité d'entreprise,
- Killian GOBIN-GALLON, membre du Comité d'entreprise.

Le Président non associé a établi l'inventaire et arrêté les comptes annuels (bilan, compte de résultat et annexe) de l'exercice clos le 31 décembre 2016 ainsi que le rapport de gestion sur les opérations de l'exercice écoulé.

Ces documents ont été tenus, au siège social, à la disposition du Commissaire aux Comptes.

Les comptes annuels arrêtés au 31 décembre 2016, le rapport de gestion du Président et le rapport sur les comptes annuels du Commissaire aux Comptes ont été adressés à l'Associé Unique, dans les cinq mois à compter de la clôture de l'exercice.

L'inventaire a été tenu à la disposition de l'Associé Unique au siège social.

Ces éléments rappelés, l'Associé Unique a pris les décisions suivantes :

Après avoir constaté que le Cabinet Deloitte & Associés, commissaire aux comptes titulaire de la Société, régulièrement convoqué est absent et excusé.

Après avoir pris acte de ce que les documents mentionnés ci-dessus ont été communiqués aux membres du Comité d'entreprise, dont le représentant n'a formulé aucune observation.

A pris les décisions suivantes portant sur l'ordre du jour suivant :

- Approbation des comptes de l'exercice clos le 31 décembre 2016 ;
- Affectation du résultat de l'exercice clos le 31 décembre 2016 ;
- Conventions visées à l'article L.227-10 du Code de commerce et approbation desdites conventions s'il y a lieu ;
- Changement de dénomination sociale,
- Modification des statuts
- Pouvoir en vue des formalités.

PREMIERE DECISION

L'associé unique, après avoir pris connaissance du rapport de gestion du Président et du rapport général du commissaire aux comptes sur les comptes de l'exercice clos le 31 décembre 2016, approuve tels qu'ils ont été présentés, les comptes de cet exercice se soldant par un bénéfice de 16 620 412 €.

Il approuve également les opérations traduites dans ces comptes ou résumées dans ces rapports.

L'associé unique donne en conséquence quitus de sa gestion de la Société pour l'exécution de son mandat.

Conformément aux dispositions de l'article 223 quater du Code général des impôts, l'associé unique approuve le montant des dépenses exclues des charges déductibles de l'assiette sur l'impôt sur les sociétés en vertu de l'article 39-4 dudit Code lequel s'élève à la somme de 31 685 €.

DEUXIEME DECISION

L'associé unique, après avoir pris connaissance du rapport de gestion du Président, et après avoir constaté que les comptes de l'exercice clos le 31 décembre 2016 font apparaître un bénéfice de 16 620 412 €, décide d'affecter ce résultat de la manière suivante :

Bénéfice de l'exercice	16 620 412 euros
Auquel s'ajoute :	
Le report à nouveau antérieur	5 925 992 euros
Pour former un bénéfice distribuable de	22 546 404 euros
A titre de dividendes aux actionnaires	22 500 000
Soit 0,018 euros par action	

Le solde, pour un montant de 46 404 euros serait imputé au compte "report à nouveau".

Conformément aux dispositions de l'article 243 bis du Code général des impôts, il est rappelé que les dividendes distribués au titre des trois exercices précédents, ont été les suivants :

Exercices	Revenu global
2015	0€
2014	0€
2013	1 500 000 €

TROISIEME DECISION

L'associé unique prend acte qu'aucune convention entrant dans le champ d'application de l'article L.227-10 du Code de commerce n'a été conclue au titre de l'exercice 2014.

QUATRIEME DECISION

L'associé unique décide de substituer à l'actuelle dénomination sociale, celle de " AVANTIX ", et de modifier corrélativement l'article 3 des statuts de la manière suivante :

ARTICLE 3 : DENOMINATION SOCIALE

La dénomination de la Société est : AVANTIX.

Le reste de l'article demeure inchangé.

CINQUIEME DECISION

L'associé unique confère tous pouvoirs à Catherine GILMANT aux fins d'accomplir toutes formalités de dépôt, de publicité et autres qu'il appartiendra.

* *
*

De tout ce que dessus, il a été dressé le présent procès-verbal signé par l'Associé Unique.



Bull
Associé Unique
Par Mme Catherine GILMANT

AMESYS

Simplified joint stock company with a capital of 1 372 041.16 euros
Registered office: 655, Avenue Galilée, 13794 Aix en Provence
AIX EN PROVENCE TCR 315 067 942

MINUTES OF THE DECISIONS TAKEN BY THE SOLE SHAREHOLDER ON 14 JUNE 2017

In the year twenty seventeen on 14 June at 10 a.m., on the premises of Amesys, 655 avenue Galilée, 13794 Aix en Provence,

BULL, a public limited company with a capital of 12 465 440.10 euros having its registered office at Rue Jean Jaurès, 78340 Les Clayes-sous-Bois, registered in the Versailles Trade and Companies Register under the number 542 046 065, and represented by Mrs Catherine GILMANT, duly authorised for the purposes hereof by Mr Philippe VANNIER, Managing Director, acting in his capacity as sole shareholder and owner of all 60 000 shares constituting Amesys's ('Company') share capital,

In the presence of:

- Cyril DUJARDIN, Chairman of the Company,
- Géraldine FERMAUD, Accounting Manager,
- Catherine GILMANT, Legal Specialist,
- Jérôme LORIOT, member of the Works Council,
- Killian GOBIN-GALLON, member of the Works Council.

The non-shareholding chairman prepared the inventory and approved the annual accounts (balance sheet, income statement, and notes) for the financial year ended 31 December 2016 as well as the management report on the transactions of the past financial year.

These documents were made available to the auditor at the registered office.

The annual accounts as at 31 December 2016, the chairman's management report, and the auditor's report on the annual accounts were sent to the sole shareholder within five months of the end of the financial year.

The inventory was available to the sole shareholder at the registered office.

These elements recalled, the sole shareholder took the following decisions:

Having noted that Cabinet Deloitte & Associés, the Company's audit firm, regularly convened, was absent and excused.

Having noted that the above-mentioned documents had been provided to the members of the Works Council, the representatives of which made no comments.

Took the following decisions on the agenda detailed below:

- Approval of the annual accounts for the year ended 31 December 2016
- Allocation of the profit of the year ended on 31 December 2016
- Agreements referred to in Article L.227-10 of the French Commercial Code and approval of said agreements, if applicable
- Change of Company name
- Amendment of the Articles of Association
- Powers for formalities.

DECISION 1

The sole shareholder, having read the chairman's management report and the auditor's general report on the accounts for the year ended 31 December 2016, approved, as presented, the accounts for said financial year resulting in a profit of €16,620,412.

He also approved transactions recorded in these accounts or summarised in these reports.

The sole shareholder therefore granted the chairman full discharge for his management of the Company. In accordance with Article 223c of the French General Tax Code, the sole shareholder approved the amount of expenses excluded from the deductible expenses of the corporate tax base under Article 39-4 of said Code amounting to €31,685.

DECISION 2

The sole shareholder, after reviewing the chairman's management report and having noted that the accounts for the year ended 31 December 2016 show a profit of €16 620 412, decided to allocate this sum as follows:

Profits for the year	€16,620,412
Plus:	
Previous carry forward	€5,925,992
Resulting in a distributable profit of	€22,546,404
As dividends to shareholders 0.018 euros per share	€22,500,000

And the balance of €46 404 to be allocated to the carry forward account.

In accordance with the provisions of Article 243a of the French General Tax Code, it is recalled that the following dividends were paid in the previous three financial years:

Financial year	Total income
2015	€0
2014	€0
2013	€1,500,000

DECISION 3

The sole shareholder noted that no agreement falling within the scope of Article L. 227-10 of the French Commercial Code was entered into in 2014.

DECISION 4

The sole shareholder decided to change the Company's name to AVANTIX and to amend Article 3 of the Articles of Association as follows:

ARTICLE 3: COMPANY NAME

The Company's name is: AVANTIX.

The rest of the article remains unchanged.

DECISION 5

The sole shareholder conferred all powers to Catherine GILMANT for the purpose of completing all filing, advertising, and other formalities required.

* *
*

On the basis of the above, these minutes were drawn up and signed by the sole shareholder after reading them.



Bull
Sole Shareholder
By Mrs Catherine GILMANT